
PROTOKOLL nr 13

vid sammanträde den 20/5 1975 
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse på Stadion, 
Närvarande: Rudolf Walldén, ordf., 

Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Kaj Alm, 
Hilding Lövdahl, 
Rolf Theblin, 
Ulf Örnmarker, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist.

§157: Anslag för SM-representation i fäktning:
Beslöts bevilja fäktsektionen begärt bidrag för SM-

representation för ett damlag vid tävlingar i Malmö med kr. 200:- 
pr deltagare, totalt kr. 800:- Enligt Kaj Alm föreligger de bästa 
möjligheter för mästerskapsvinst för de fyra DIF-flickorna.
§158: Basket:

Efter kontakt med KFUM/Centrals ordf. Claud Marcus 
meddelade Rudolf Walldén sig ha fått den uppfattningen att anspråk 
på c:a 130.000 kronor var klubbens utgångsläge för ett samgående. 
Jämfört med det förhandlingsbud som Karl Liliequist haft vid de 
senaste diskussionerna med Marcus (c:a 20.000-25.000 kr.) innebar 
det sex-siffriga önskemålet, att varje ekonomisk diskussion fortsätt
ningsvis var överflödig. Dock skulle KFUM/Central ges det beskedet, 
att ett samgående med DIF kunde accepteras under förutsättning, att 
en basketsektion gjordes helt självekonomiserande.
§ 159 : Årsmötesrapporter från sektioner:

Rapporterade Hilding Lövdahl från boxningssektionens års
möte vid vilket ny ordförande valts efter Thore Starck. Ny sektions
bas blev Knut Andersson, tidigare i Sundsvall.

Likaså rapporterade Hilding Lövdahl från brottnings- 
sektionens årsmöte: omval över hela linjen så när som på sekr. Rolf 
Gustavsson, i vilkens ställde valdes Krister Sund. Förre ordf. Rune 
Ylipää invaldes som styrelseledamot.

Från bordtennissektionen bekräftades att Karl Fagerstedt 
avgått som ordförande efter ett 20-tal år och som efterträdare fått 
vice Bertil Ferséus.

§ 160: Kommande sektionsårsmöten:

Antecknades följande årsmöten att bevakas med ÖS-repre
sentation:

31/5 skidor: Kaj Alm
3/6 konståkning: Ulf Örnmarker

14/6 bowling: Kaj Alm
§161: Föregående protokoll:

Föredrogs ÖS-protokoll nr 12 av den 5/5 1975, vilket 
godkändes för justering i föreliggande skick.
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§162 : Stadgekommitténs rapport:

Från stadgekommittén (Roland Erixon, Bo Hedvall, Åke 
Barrling, Karl Liliequist, Ulf Örnmarker) förelåg slutprodukten 
av nydanings- och omredigeringsarbetet. Detta kommenterades av 
Liliequist och Örnmarker. För att ge ÖS-ledamöterna ”utsträckt 
tid" att på basis av dagens orientering göra ytterligare analyser 
av stadgematerialet, beslöts att ställningstagande till stadge
förslaget skall ske vid ÖS-sammanträde den 26/5 1975.

Stadgekommittén meddelade sig vara enhällig i sitt för
slag. Detta har även gått ut på remiss till samtliga sektioner och 
revisorer inför nötet i Förtroenderådet den 26/5.

Närvarande revisoren Gunnar Rinman bedömde det gjorda 
förslaget som ett väl genomarbetat material men rekommenderade, 
att ur stadgarna skulle tas bort förslaget om att årsmötet på förslag 
av Överstyrelsen utser hedersledamot. Detta för att undvika ett upp
repande av att en medlem, som inte ens fått hedersmärket, kommit på 
förslag och också av årsmötet utsetts till hedersledamot. Härtill 
genmälde Liliequist, att hedersmärket/förtjänstmärket (som erhålles 
efter minst 10 års medlemskap) intet har att skaffa med beteckningen 
hedersledamot. Rinman föreslog att proceduren skulle överflyttas till 
det medaljreglemente, som skall komplettera stadgarna.

§ 165: Bingo:

Redogjorde Reine Gustafsson för svårigheterna att få kontakt 
ned Riksbingo AB i direkta förhandlingar. Instämmande från Kaj Alm, 
Ulf Örnmarker m.fl. på denna punkt. Det beräknades att med en 10-
procentig vinst på spelet på Plaza, Domino I, EPA/Odenplan och Skär
holmen med möjlighet dock upp emot 15 % tillföres DIF c:a 1 1/2 milj. 
kronor, vilket är åtskilligt mindre än tidigare tydligen för optimistiska 
kalkyler. Med tillkomst av spel på Cora och Sko/Pira kan ett för
bättrad resultat påräknas.

Ett effektivare handhavande av bingoverksamheten, inte 
minst inför den kommande fördelningen över sektionerna, förordades 
av Rudolf Walldén genom att de av föreningen anställda kanslisterna 
Bo Andersson och Magnus Wester (ungdomsfotbollen) hårdengagerades 
för arbete på dagtid, då möjligheterna att träffa Riksbingos represen
tanter bör vara större. Ulf Örnmarker förklarade att frånvaron av 
ordentlig kontorsorganisation måste vara den direkta orsaken till 
de besvärliga kontaktmöjligheterna och tillstyrkte Walldéns linje. 
Denna innebär att Reine Gustafsson håller den direkta kontrollen över 
DIF-kanslisternas bingoarbete, vilket samordnas med de uppgifter, som 
lotteriföreståndarna alltjämt skall inneha.

Med den nya tågordningen aktualiseras ett avvecklande av 
den tidigare av ÖS nominerade lotteristyrelsen.

§ 164: Ishockeyns ekonomiska läge:
Från ishockeysektionens årsmöte rapporterade Roland Erixon, 

som jämte Hilding Lövdahl och Karl Liliequist svarat för ÖS-represen
tationen vid detsamma, att styrelsen omvalts med undantag av Arne Palm 
som avsagt sig och ersatts av Kurt Thulin. Som suppleanter nyvaldes 
Owe Svensson (spelarnas man) och Rolf Berggren, varjämte Folke Lind
ström adjungerades till styrelsen. Dålig anslutning till årsmötet.

Vid det efterföljande styrelsemötet var de ekonomiska 
problemen det förhärskande diskussionsobjektet. Sedan föreningens
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huvudkassa bietmäckt med 120.000 kr. redovisades sektionen ha 
oreglerade skulder med 23.000 kr. och ett utlöpande banklån på 
250.000 kr. I beräknade kassatillskott nämndas ersättning från 
Södertälje SK för Ahearne cup med c:a 50.000 kr. och smärre serie
andelar från Karlskoga/Bofors m.fl.

Behovet av tillgång till c:a 300.000 kr. för rekrytering 
av nya spelare inför starten i elitserien hade från Roland Erixon vid 
styrelseförhandlingarna betecknats som närmast omöjligt att effektuera 
från huvudkassan. Skulle de önskade förstärkningarna genomdrivas, 
måste det ske efter ett nytt ekonomiskt tänkande, och över huvud 
taget måste det anses vara på tiden att ingående diskutera under 
vilka former ishockey skall bedrivas inom föreningen. Ett snart 
sammanträffande med ishockeystyrelsen fastställdes för ÖS:s 
ekonomiska utskott.

Vid ishockeyns styrelsemöte den 21/5 skall Rudolf 
Walldén och Karl Liliequist närvara för en första sondering kring 
dagens läge.
§ 165: Utställning:

Beslöts bordlägga ett erbjudande om DIF som medverkande 
vid en idrottsutställning i Kulturhuset i sept. 1975 på initiativ av 
Östermalms Föreningsråd.

§166: Inför Förtroenderådets möte:

Beslöts att som punkter vid sammanträdet i Förtroende
rådet den 26/5 i första hand lägga betoning vid a) stadgekommitténs 
förslag, b) bingoverksamhetens uppläggning, c) lotteristyrelsens 
avveckling, d) basketärendet och e) val av valberedning

För att förbereda ärendena äger ÖS-sammanträdet samma 
dag rum med början kl. 17.00. Uppdrogs åt klubbmästeriet att ordna 
lämplig utfordring dels vid detta sammanträde dels efter Förtroende
rådsmötet.

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Walldén) (Karl Liliequist)


